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Zápis z jednání kolegia děkana  
konaného dne 7. 01. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, MgA. Jitka Kostelníková, Ing. 
Ivana Oulehlová  

 
 

I. Chod fakulty: 

 Dne 11. 1. 2008 proběhne od 11,30 hod. na DIFA JAMU výběrové řízení na vědecké 
pracovníky (3 půlúvazky, celkem 1,5 úvazku) v rámci projektu Život a dílo Josefa Šafaříka, 
na který DIFA získala prostředky z GA AV.  

 Dne 18. 1. 2008 proběhne zasedání Umělecké rady DIFA JAMU. Součástí programu bude 
habilitační řízení MgA. Z. Srby, Ph.D. a PhDr. A. Blažejovské. 

 Tajemník připomněl, že od ledna 2008 platí nová Směrnice o zadávání veřejných zakázek. 
Tajemník DIFA zjistí, kdy bude realizována informační schůzka se zaměstnanci jednotlivých 
součástí, kterých se Směrnice týká (ti, kteří realizují nákupy a objednávky). 

 Kolegium děkana projednalo nutnost revize přeložených materiálů pro anglické webové 
stránky fakulty přeložení akreditace a popisů předmětů a CV pedagogů. Je nezbytné aby byl 
pověřen zaměstnanec, který bude informace získávat a data aktualizovat (web, materiáy 
ateliérů a jejich elektronická prezentace, podklady pro akreditaci, ...). Vedení fakulty zvažuje 
vypsat výběrové řízení na pracovníka, který bude tuto agendu spravovat. 

 
II.   Studijní záležitosti: 

 Děkan informoval, že disertační práci odevzdal MgA. M. Hlavica a v tomto týdnu ji 
odevzdá také MgA. H. Krejčí, co nejdříve je zapotřebí stanovit a schválit oponenty. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studentky 3. ČH K. Dostálové o individuální studijní 
plán, a to z důvodu odjezdu na zahraniční stáž v Holandsku.  

 Kolegium děkana schválilo žádost studentky 1. VDN M. Koucké o uznání předmětů, které 
absolvovala v předchozím studiu na PdF MU. Vedoucí ateliéru je povinen tyto výsledky 
zapsat do SISu JAMU a do indexu studentky. 

 Kolegium schválilo žádost studentky 5. DM I. Holešínské o pozdější termín odevzdání 
diplomové práce pro lednový termín obhajob. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studenta 2. ČH M. Svobody o přerušení studia, a to ze 
zdravotních důvodů. Student je povinen se zapsat na začátku nového akademického roku (tj. 
v září 2008) a předložit lékařskou zprávu o tom, že je nadále schopen studium vykonávat. 
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 Kolegium děkana schválilo žádost studenta 1. navazujícího magisterského studia DM J. 
Matouška o individuální studijní plán, a to z důvodu odjezdu na zahraniční stáž ve Velké 
Británii.  

 Kolegium děkana schválilo žádost studentky 1. navazujícího magisterského studia DM J. 
Honsové o prodloužení pobytu na stáži v rámci programu Erasmus ve Velké Británii. 

 

 III. Zahraniční záležitosti:  

 Děkan DIFA informoval o návrhu smlouvy s VGIK Moskva, kterou předal děkan DIFA 
k prostudování MgA. Kostelníkové. 

 Děkan informoval, že obdržel pozvání na zahájení roku Grotowského v Berlíně, dne 14. 1. 
2008. Z časových důvodů se děkan zahájení nezúčastní. 

 V průběhu zkouškového období bude vypracován návrh na zavedení „Mezinárodního 
programu“ – nabídka předmětů v angličtině, popř. jiném jazyce, pro zahraniční studenty. 
Zavedení tohoto programu je jednou z priorit letošního roku kalendářního roku. Na přípravě 
se budou podílet příslušní proděkani a Zahraniční oddělení. 

 MgA. Kostelníková informovala, že The Icelandic Academy of the Arts – divadelní fakulta 
(Island), projevila zájem o spolupráci s DIFA. Kolegium děkana doporučuje zahájit 
spolupráci. Dále kolegium doporučuje obnovit spolupráci s belgickou Hoogeschool 
Antwerpen a to především vzhledem k velkému zájmu studentů muzikálového herectví o 
stáže a malému počtu specializovaných zahraničních škol. 

 Dne 15. 1. 2008 je uzávěrka pro podání interních přihlášek do programu Erasmus.  

 MgA. Kostelníková informovala, že DIFA obdržela pozvání na festival Act, který se koná 
27.-31. 5. 2008 v Bilbau. DIFA má možnost nominovat představení o maximální délce 90 
minut, přihlášku může zaslat do 15. 3. 2008 společně s fotkami a video záznamem inscenace. 
Kolegium děkana prozatím doporučuje představení L. Repašské Good is good. 

 
IV. Projekty a granty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu vědecké konference „Mezinárodní antropologické 
symposium 2008“.  Odbornou záštitu nad konferencí převezme PhDr. J. Roubal, Ph.D. 
Konference by se měla zabývat novými tendencemi ve výzkumu divadla za účasti předních 
teatrologů (např. Hans – Thies Lehmann atd.). Do týdne bude sestaven organizační tým 
konference a předběžný návrh rozpočtu. 

 Děkan informoval, o průběhu příprav festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008, dne  
24. ledna 2008 proběhne výběr účastníků. 

 Salon původní tvorby 2008 proběhne ve dnech 14. – 15. 3. 2008, projekt realizuje ateliér 
prof. PhDr. Václava Cejpka. Projekt získal v roce 2008 divadelní grant DILIA. 
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 MgA. Abou informovala, že v rámci programu Fondu rozvoje vysokých škol bude možné 
projekty podávat ještě v roce 2009 (podání projektů na jaře 2008), ale již ne v tématických 
okruzích B a F2 c (pozvání zahraničního pedagoga). Agentura Rady VŠ dosud nezveřejnila 
seznam financovaných projektů FRVŠ na rok 2008. Dále informovala o stavu přípravy 
dokumentace projektů FRVŠ řešených v roce 2007 k Závěrečnému oponentnímu řízení. Do 
15. 1. 2008 musí být všechny projekty připraveny k odeslání oponentům. 

 Tajemník informoval, že 20. 12. 2007 byly na rektorát zaslány upravené projektové 
záměry projektů ESF OP VpK. Do 9. 1. 2008 je nutné zaslat upřesnění projektu, který se 
zabývá dalším vzděláváním akademických, řídících a administrativních pracovníků. Dne  
15. 1. 2008 proběhne další pracovní schůzka k přípravě těchto projektů, a to od 13.00 hod. 
v pracovně kvestorky. Za DIFA se zúčastní děkan, tajemník, MgA. Abou a MgA. Ondroušek. 

 Dále tajemník informoval, že do 20. 1. 2008 je na rektorát nutné odevzdat hodnocení 
Rozvojových projektů za rok 2007. 

 MgA. Abou informovala, že prof. N. Brettschneiderová podává grant na spolupráci, 
spolupráce s rakouskými partnery v rámci letní školy. 

 
 

zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 
 


